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Generální sekretář ČSTS

Od: President CDSF/CSTS <prezident@csts.cz>
Odesláno: čtvrtek 10. listopadu 2016 11:47
Komu: Leoš Siegel
Předmět: Re: žádost o vysvětlení

Toto by také mělo být na VR. P. 
 
 
Dne 02.11.2016 v 10:23 jancviktor@seznam.cz napsal(a): 
> Vážení představitelé ČSTS. 
> 
> Dne 17. listopadu 2016 jsme měli (DANZA Brno) pořádat postupové  
> soutěže Blanenský Danza Cup. 
> 
> Soutěž byla řádně zaregistrována, zaplacena atd. 
> 
> Před několika týdny mi volal soutěžní komisař naší divize Robert  
> Kazda, s tím, že se plánuje výroční členská schůze ČSTS a v tomto 
> 
> termínu se nemůže konat žádná soutěž. Žádost byla pouze telefonická,  
> nikoliv emailem, dopisem - nějak oficiálně. 
> 
> S velkými problémy jsem našel náhradní datum - abychom nekolidovali s  
> již naplánovanými soutěžemi, abychom měli volný sál, abychom měli porotce atd. 
> Nový termín byl pro nás velmi nevýhodný - což se potvrdilo takřka 50%  
> účastí proti minulým letům. Soutěž v Blansku má dobrou pověst, dobrou  
> organizaci, vždy dostatek cen pro soutěžící, pestré složení poroty. 
> 
> Pro náš klub to znamenalo ztrátu několika tisíc korun. Vlastně si  
> kupujeme licenci na pořádání každé soutěže - 400,- Kč za každou  
> disciplínu a věkovou kategorii - a získáváme prázdné startovní listiny. 
> 
> Proto se ptám, jak je možné, že v kalendáři soutěží se objevila a  
> stále je zařazena na 17. listopadu soutěž v Jičíně? 
> 
> Tedy na termín, kdy to podle stanov nejde, dokonce zaplacená a  
> registrovaná v systému ve lhůtě kratší jak 2 měsíce před konáním soutěže. 
> 
> Očekávám vysvětlení, v případě, že se soutěž v Jičíně uskuteční pak  
> finanční náhradu za námi uskutečněnou změnu termínu. 
> 
> Děkuji 
> 
> Hezký den přeje 
> 
> Viktor Janč - DANZA Brno 
> 
> 
> 
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Tato zpráva byla zkontrolována na viry programem Avast Antivirus. 
https://www.avast.com/antivirus 
 


